

国深博物馆（暂用名）建筑方案设计国际竞赛
International Architecture Design Competition of Guoshen
Museum (Tentative Name)
竞赛公告补遗文件（一）
Supplementary Document to Competition Announcement (I)

各参赛申请单位：

To: Applicants

根据《国深博物馆（暂用名）建筑方案设计国际竞赛竞赛文件》有关规定，主办单位有权在规定时限内对竞赛文件的内容加以澄清或补遗、答疑，若本补遗、答疑书与竞赛文件及公告内容有不一致之处，应以本补遗、答疑书为准。

According to relevant stipulations in *Competition Document for International Architecture Design Competition of Guoshen Museum (Tentative Name)*, the host has the right to clarify or supplement and answer questions to the competition document within the specified time limit. In case of any discrepancy between this supplementary document and competition document and announcement, then this supplementary document shall prevail.

竞赛公告补遗

Supplement to Competition Announcement

受境外疫情大爆发影响，境外快递时间无法保证，为积极应对疫情创新做好该项目国际竞赛工作，考虑该项目的重要性及国际化程度要求高，本项目资格预审申请文件接受境外单位采用电子签章的纸质文件。如为境内外单位联合报名参赛的，境内单位仍须按竞赛文件要求提供签字盖章的正本原件。其资格预审申请文件的电子文件（须与最终递交的纸质文件一致）须采用境外单位企业邮箱发送至本项目联系邮箱：competition@guoshenmuseum.com。

Due to the outbreak of overseas pandemic, the overseas express delivery time cannot be guaranteed. To actively address the epidemics and innovatively carry out the international competition of this project, considering the importance of this project and high internationalization requirement, we accept the overseas agency to adopt electronically signed/stamped paper document for the prequalification application document. In case of joint application as a consortium of domestic and overseas agencies, the domestic agency still needs to submit the original signed/stamped document as per requirement of competition document. The electronic file of its prequalification application document (which must be same as the finally submitted paper document) must be sent to the project correspondence mailbox: competition@guoshenmuseum.com via the company mailbox of overseas agency.

主办单位 Hosts:

深圳市前海深港现代服务业合作区管理局

Authority of Qianhai Shenzhen-Hong Kong Modern Service Industry Cooperation

Zone of Shenzhen

深圳市文化广电旅游体育局

Culture, Radio, Television, Tourism and Sports Bureau of Shenzhen Municipality

承办单位 Organizer:

深圳市前海开发投资控股有限公司

Shenzhen Qianhai Development & Investment Holding Co., Ltd.

2020.03.30